

Title (en)

METHOD AND APPARATUS FOR ADJUSTING THE LENGTH OF AN ELONGATE FLEXIBLE BODY.

Title (de)

VORRICHTUNG UND VERFAHREN ZUM EINSTELLEN DER LÄNGE EINES LANGEN UND BIEGSAMEN KÖRPERS.

Title (fr)

PROCEDE ET APPAREIL DE REGLAGE DE LA LONGUEUR D'UN CORPS SOUPLE ALLONGE.

Publication

EP 0401218 A1 19901212 (EN)

Application

EP 88907851 A 19880802

Priority

SE 8800592 A 19880218

Abstract (en)

[origin: WO8907397A1] In a method for adjusting the length of an elongate flexible body (4, 4', 4") having a central portion and two end portions (12) and consisting of a plastic material, the body is prepared with a length which is at least equal to a desired length. The body (4') is thereafter imparted a rotary movement about its longitudinal axis while contacting a supporting surface (2), if the length of the body after said preparation exceeds the desired length. An apparatus for carrying out the method comprises a supporting surface (2) for carrying the body (4, 4', 4"), and means (28A, 28B; 30A, 30B; 32A, 32B) for imparting to the body (4') a rotary movement about its longitudinal axis while moving relative to the supporting surface (2).

Abstract (fr)

Dans un procédé de réglage de la longueur d'un corps souple allongé (4, 4', 4") comportant une partie centrale ainsi que deux parties terminales (12), et se composant d'une matière plastique, on prépare ledit corps avec une longueur au moins égale à une longueur voulue. On fait ensuite tourner le corps (4') autour de son axe longitudinal par contact avec une surface porteuse (2), si la longueur dudit corps après ladite préparation dépasse la longueur voulue. Un appareil de mise en oeuvre du procédé comprend une surface porteuse (2) transportant le corps (4, 4', 4"), ainsi que des moyens (28A, 28B; 30A, 30B; 32A, 32B) communiquant au corps (4') un mouvement rotatif autour de son axe longitudinal pendant qu'il se déplace par rapport à la surface porteuse (2).

IPC 1-7

A21C 9/08

IPC 8 full level

A21C 9/08 (2006.01)

CPC (source: EP)

A21C 9/08 (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8907397A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8907397 A1 19890824; EP 0401218 A1 19901212; ES 2010823 A6 19891201; JP H03503717 A 19910822; SE 8800592 D0 19880218;
SE 8800592 L 19890819

DOCDB simple family (application)

SE 8800393 W 19880802; EP 88907851 A 19880802; ES 8803013 A 19881005; JP 50725188 A 19880802; SE 8800592 A 19880218